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Zápisnica  
z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva,  

ktoré sa konalo dňa 25. 01. 2012 v RKD  v Sučanoch 
 
Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky zo dňa 19.01.2012. Uskutočnilo 
sa v Robotníckom kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 13,00 hod. v zasadačke RKD. 
 
P r í t o m n í : 

1. JUDr. Jozef Petráš, CSc.  -   starosta obce 
2. Mgr. Vladimír Olbert      -   prednosta obecného úradu 
3. Viera Jašeková  -   zapisovateľka 

 
 
P o s l a n c i :     

1. MUDr. Richard Koyš – dostavil sa v priebehu zasadnutia OcZ 

2. PhDr. Miloš Bella   

3. Mgr. Veronika Ďaďová  

4. Martin Rybár  

5. Jaroslav Makovník  

6. MUDr. Igor Konvit – dostavil sa v priebehu zasadnutia OcZ 

7. Katarína Miháliková  

8. Ing. Ján Jamriška  

9. Miroslav Miert  

10. Mgr. Lenka Orelová  

11. Mgr. Peter Belica – dostavil sa v priebehu zasadnutia OcZ 
 

P r o g r a m : 
1. Kontrola plnenia uznesení OcZ Sučany 

2. Programový rozpočet na rok 2012 s výhľadom na roky 2013 a 2014 

3. Voľby hlavného kontrolóra 

4. Správa o činnosti obecnej polície za rok 2011 

5. Správa o činnosti obecného hasičského zboru za rok 2011 

6. Vyhodnotenie činnosti športových klubov za rok 2011 

7. Vyhodnotenie kultúrnej činnosti za rok 2011 

8. Rôzne 

9. Diskusia 

10. Interpelácia 

11. Záver 
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O t v o r e n i e  
 
Starosta obce uviedol, že zasadnutie OZ bolo zvolané písomnou pozvánkou v zmysle § 12 
zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. Privítal prítomných poslancov. Nakoľko bolo 
prítomných 8 poslancov (Mgr. Lenka Orelová, Mgr. Veronika Ďaďová, p. Katarína 
Miháliková, Ing. Ján Jamriška, PhDr. Miloš Bella, p. Jaroslav Makovník, p. Miroslav Miert, 
p. Martin Rybár), OcZ bolo uznášaniaschopné, otvoril zasadnutie OcZ.  
Ospravedlnil neprítomnosť Mgr. Mgr. Petra Belicu a MUDr. Igora Konvita a MUDr. Richarda 
Koyša, ktorí sa dostavia v priebehu zasadnutia.  
Uviedol, že program zasadnutia obdržali prítomní v písomnej podobe. Opýtal sa, či má niekto 
výhrady, doplnenia programu. 
 
Rozprava: Mgr. Orelová, p. Rybár, Mgr. Ďaďová 
 
Mgr. Orelová požiadala o rozdelenie bodu 3.) Voľby hlavného kontrolóra na dve časti – o 
14,00 hod. predstavenie sa kandidátov, o 18,00 hod. Voľby hlavného kontrolóra. 
 
Na zasadnutie OZ sa dostavil MUDr. Richard Koyš.  
 
Hlasovanie k pozmeňujúcemu návrhu Mgr. Lenky Orelovej: 
Za: 8 -  Mgr. Lenka Orelová, Mgr. Veronika Ďaďová, p. Katarína Miháliková, MUDr. 
Richard Koyš, PhDr. Miloš Bella, p. Jaroslav Makovník, p. Miroslav Miert, p. Martin Rybár 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 – Ing. Ján Jamriška 
Neprítomní: 2 – Mgr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Igor Konvit 
 
Mgr. Orelová požiadala, aby p. starosta informoval na každom zasadnutí OZ o  stave 
projektov ZŠ a OHZ do doby, kým sa daná situácia nevyrieši. 
 
p. starosta informoval, že je prítomný Mgr. Tomáš Šufák, zástupca Licitor Group, a. s., 
požiadal o umožnenie jeho vystúpenia. 
 
Hlasovanie za vystúpenie Mgr. Šufáka: 
Za: 9 -  Mgr. Lenka Orelová, Mgr. Veronika Ďaďová, p. Katarína Miháliková, MUDr. 
Richard Koyš, PhDr. Miloš Bella, p. Jaroslav Makovník, p. Miroslav Miert, p. Martin Rybár, 
Ing. Ján Jamriška 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: 2 – Mgr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Igor Konvit 
 
p. Martin Rybár požiadal o prerokovanie a prehodnotenie dodatku č. 1 k VZN č. 5/2008 o 
výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole.  
 
p. starosta informoval, že bol doručený list z rady MŠ, tento je potrebné podrobiť analýze. 
VZN nie je jednoduché zrušiť. Je potrebné návrh zmeny pripraviť a zverejniť po dobu 15 dní. 
Problematiku nie je vhodné riešiť formou mimoriadneho zasadnutia OZ, ale prerokovať ju na 
nasledujúcom riadnom zasadnutí. 
 
p. Rybár uviedol, že analýza mala byť vypracovaná dávno pred schválením dodatku. 
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PhDr. Bella navrhol prerokovať čl. 3 bod 2 uvedeného dodatku č. 1 k VZN 5/2008. Rozdiel 
vo výške poplatku je 5 €/mesačne/1 dieťa. Pri počte 112 detí je to mesačne  cca 500 €, t. j. 
5.000 € za 10 mesiacov. Nakoľko sa na zasadnutie dostavili zástupcovia rady MŠ, požiadal o 
prerokovanie uvedenej problematiky ako bodu č. 3. Dodal, že na predošlom zasadnutí sa 
bavili o výške poplatku v percentách, nie v eurách, t. j. o výške najviac 20 % životného 
minima. 
 
MUDr. Koyš dodal, že sa rokovalo o výške poplatku 17 € na jedno nezaopatrené dieťa. 
 
Hlasovanie za návrh p. Rybára – prerokovanie dodatku č. 1 k VZN č. 5/2008: 
Za: 9 -  Mgr. Lenka Orelová, Mgr. Veronika Ďaďová, p. Katarína Miháliková, MUDr. 
Richard Koyš, PhDr. Miloš Bella, p. Jaroslav Makovník, p. Miroslav Miert, p. Martin Rybár, 
Ing. Ján Jamriška 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: 2 – Mgr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Igor Konvit 
 
Mgr. Ďaďová navrhla, aby v rámci bodu 6 – Vyhodnotenie činnosti športových klubov, bolo 
prejednané rozdelenie dotácií športovým klubom. Požiadala o schválenie ocenenia „Sučianska 
fazuľka“. 
 
Hlasovanie za schválenie programu: 
Za: 8 -  Mgr. Lenka Orelová, Mgr. Veronika Ďaďová, p. Katarína Miháliková, MUDr. 
Richard Koyš, PhDr. Miloš Bella, p. Jaroslav Makovník, p. Miroslav Miert, Ing. Ján Jamriška 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 – Martin Rybár 
Neprítomní: 2 – Mgr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Igor Konvit 
 

Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, určenie zapisovateľa 

Za členov návrhovej komisie boli navrhnutí: Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Ján Jamriška. 
 
Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zložení: Mgr. V. Ďaďová, Ing. J. Jamriška: 
Za: 7 -  Mgr. Lenka Orelová, p. Katarína Miháliková, MUDr. Richard Koyš, PhDr. Miloš 
Bella, p. Jaroslav Makovník, p. Miroslav Miert, p. Martin Rybár 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 - Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Jamriška 
Neprítomní: 2 – Mgr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Igor Konvit 
 
Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: PhDr. Miloš Bella, p. Jaroslav Makovník. 
 
Hlasovanie za schválenie overovateľov zápisnice – PhDr. Miloš Bella, p. Jaroslav Makovník: 
Za: 7 -  Mgr. Lenka Orelová, p. Katarína Miháliková, MUDr. Richard Koyš,  p. Miroslav 
Miert, p. Martin Rybár, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Jamriška 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 - PhDr. Miloš Bella, p. Jaroslav Makovník 
Neprítomní: 2 – Mgr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Igor Konvit 
 
Zápisom bola poverená Viera Jašeková. 
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PhDr. Bella naniesol faktickú poznámku, že je potrebné schválenie volebnej komisie, 
vzhľadom na Voľby hlavného kontrolóra. 
 
Do volebnej komisie boli navrhnutí: Mgr. Lenka Orelová, p. Martin Rybár, MUDr. Richard 
Koyš. 
 
Hlasovanie za zloženie volebnej komisie -Mgr. Lenka Orelová, p. Martin Rybár, MUDr. 
Richard Koyš: 
Za: 6 -  p. Katarína Miháliková, p. Miroslav Miert, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Ján Jamriška, 
PhDr. Miloš Bella, p. Jaroslav Makovník 
Proti: 0 
Zdržal sa: 3 – Mgr. Lenka Orelová, p. Martin Rybár, MUDr. Richard Koyš 
Neprítomní: 2 – Mgr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Igor Konvit 
 
p. starosta udelil slovo Mgr. Šufákovi, zástupcovi f. Licitor Group, a. s., aby informoval 
prítomných o stave predaja bývalých potravín. 
 
Mgr. Tomáš Šufák, prokurista firmy Licitor Group, a.s., informoval, že zabezpečoval priebeh 
dražby bývalých potravín. Druhé kolo dražby prebiehalo 12.12.2011. Dražba bola neúspešná, 
nakoľko sa nezúčastnil žiadny záujemca. Odporučil vzhľadom na priebeh dražby zníženie 
najnižšieho podania na 75 % hodnoty znaleckého posudku, t. j. 63.600 €, aby sa 
minimalizovali náklady. 
 
Rozprava: do rozpravy sa prihlásili Mgr. Lenka Orelová, PhDr. Miloš Bella, p. Miroslav 
Miert. 
 
Mgr. Orelová sa opýtala, či má istých záujemcov, ktorí sa prihlásili do dražby. Opýtala sa, či 
by záujemcovia mali záujem v prípade zníženia na 80 %. 
 
Mgr. Šufák odpovedal, že má 1 istého záujemcu. Zjavné zníženie na 75 % vyvolá 
psychologický efekt, bude vyšší dopyt po nehnuteľnosti ako doteraz. V prípade zníženia na 80 
% záujemca do toho nepôjde, sleduje internetový portál, očakáva zníženie ceny z hľadiska 
genézy. Z hľadiska investičných zámerov je vyhliadka takáto. Minimalizujú sa náklady, ktoré 
doposiaľ narastajú. Z hľadiska propagácie uvedenej nehnuteľnosti sa viac urobiť nedá.  
 
PhDr. Bella uviedol, že je otázne, či sa poslanci zhodnú na znížení. Jedná sa o budovu a 
priľahlý pozemok, na ktorom je možné zrealizovať prístavbu. Navrhol dve alternatívy – 
skúsiť tretie kolo dražby, alebo hľadať záujemcov tak, ako predtým. Navrhol skúsiť ďalšie 
kolo dražby so znížením ceny. 
 
p. starosta dodal, že od 3.1.2012 je objekt zatvorený, sú to už „bývalé potraviny“. Je tu reálna 
hrozba vandalizmu. 
 
Mgr. Šufák uviedol, že sa jedná o dubiózny majetok. Primárnym cieľom je jeho speňaženie za 
maximálnu možnú cenu. Trhovú cenu určuje ponuka a dopyt. Je potrebné znížiť cenu. 
 
p. Miert uviedol, že je tam pozemok, ktorý by bolo možné využiť ako stavebný. Podporil 3. 
kolo dražby, dovtedy navrhol pokúsiť sa samostatne o odpredaj. 
 
Mgr. Šufák  dodal, že doterajšie náklady predstavujú cca 600 €. Každé ďalšie kolo dražby 
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zvyšuje náklady o cca 300 €. Záujemcovia o kúpu nehnuteľností sledujú portály na dennej 
báze.  Ďalšie kolo dražby je možné zrealizovať najskôr 2.3.2012. 
 
PhDr. Bella navrhol odčlenenie časti pozemku geometrickým plánom a jeho odpredaj ako 
stavebného pozemku po 1000 Sk, nakoľko je tam kanalizácia, plyn. Opýtal sa, či je možný 
odpredaj potravín ako samotnej stavby. Obec by mala príjem z predaja pozemku a príjem z 
predaja potravín 60 tis. €. 
 
Mgr. Šufák uviedol, že stimulom pre záujemcov bolo zrušenie obmedzujúceho uznesenia, 
ktorým bol záujemca zaviazaný prevádzkovať predaj potravín. V prípade zmeny podmienok 
nebude o danú nehnuteľnosť záujem.  
 
Mgr. Orelová navrhla, aby sa k hlasovaniu pristúpilo v bode Rôzne, vzhľadom k Voľbe 
hlavného kontrolóra. 
 
Všetci 9 prítomní poslanci (p. Katarína Miháliková, p. Miroslav Miert, Mgr. Veronika 
Ďaďová, Ing. Ján Jamriška, PhDr. Miloš Bella, p. Jaroslav Makovník, Mgr. Lenka Orelová, p. 
Martin Rybár, MUDr. Richard Koyš) boli za to, aby sa k uvedenému hlasovalo v bode Rôzne. 
 
PhDr. Bella naniesol faktickú poznámku, že sú prítomní kandidáti na hlavného kontrolóra i 
zástupcovia Rady materskej školy, rodičia. 
 
Hlasovanie, aby bol prednesený zámer MŠ: 
Všetci 9 prítomní poslanci (p. Katarína Miháliková, p. Miroslav Miert, Mgr. Veronika 
Ďaďová, Ing. Ján Jamriška, PhDr. Miloš Bella, p. Jaroslav Makovník, Mgr. Lenka Orelová, p. 
Martin Rybár, MUDr. Richard Koyš) hlasovali za to, aby bol prednesený zámer MŠ. 
 
p. Rybár citoval zo zápisnice a uznesenia zo zasadnutia z 21.12.2011 k dodatku č. 1 k VZN č. 
5/2008 o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole. Uviedol, že študoval zákon č. 
390/2011 Z. z., kde sa vypúšťa bod 6 a platí bod 5. K porušeniu zákona prijatím VZN 
nedošlo. Poukázal na výšku príspevku v okolitých obciach a mestách, nakoľko príspevok 
schválený v obci je najvyšší. Každá z okolitých obcí má stanovenú pevnú sumu. 
 
p. prednosta dodal, že v zmysle zákona je na zriaďovateľovi, či schváli výšku poplatku 
percentuálne alebo pevnou sumou. V prípade schválenia výšky poplatku percentuálne sa 
poplatok zmení automaticky so zmenou životného minima, nie je potrebné upravovať VZN. 
Problémom materskej školy je sídlo v troch budovách – trikrát sa platí elektrina, voda a plyn. 
Štát dotuje 17,09 €/dieťa, príspevok v obci je o 0,22 €/dieťa nad priemerom SR.  
Navrhol riešiť situáciu tak, že do doby schválenia zmeny dodatku bude pozastavený výkon 
dobrovoľnej platby, aby to rodičia nepocítili.  
 
p. starosta povedal, že je potrebné sa baviť o filozofii. Obec si váži každú rodinu s deťmi. 
Dopyt po škôlke bol vyšší ako ponuka, vyčerpali sa všetky možnosti k umiestneniu detí do 
Materskej školy. Je potrebné hľadať spoločné prijateľné riešenie. Situáciu je potrebné brať 
vážne, zaoberať sa ňou. Je potrebné spracovať analýzu, hľadať riešenie na zníženie nákladov, 
no nie na úkor kvality. Riaditeľka MŠ podá správu, kde je možné zníženie nákladov. Dodal, 
že peniaze chýbajú, investovalo sa do novej triedy.  
 
p. Rybár uviedol, že v rámci analýz je možné nájsť na položkách príjem-výdaj u spotreby 
obecného úradu 2000 €, ktoré by sa dali použiť na materskú školu. Výmenou okien v MŠ by 
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došlo k úspore, nemusela sa robiť Kolkáreň. 
 
p. prednosta dodal, že rozpočet musí hľadieť na 4.700 občanov obce a ich potreby. 
 
Bc. Krčulová uviedla, že dobrovoľný príspevok nemôže byť v žiadnom prípade zrušený. 
 
p. Rybár sa opýtal, čo v prípade, ak rodič dobrovoľný príspevok nedá.  
 
p. Miert povedal, že nik nechce ísť proti rodičom, no časť nákladov musia znášať rodičia.  
 
Doc. Plevková uviedla, že tlmočí názor drvivej väčšiny rodičov. Požiadala, aby bol dodatok v 
čo najkratšom čase prerokovaný. Rodičia chápu zvýšenie poplatku, ale v prijateľnej výške, 
nakoľko medzi rodičmi sa nachádzajú aj slobodné mamičky, požiadala o skutočné riešenie 
problému.  
 
PhDr. Bella navrhol, aby sa zverejnil návrh VZN 15 dní pred rokovaním OZ so zmenou v 
texte – 20 % sa zmení na 13 €. Dodal, že všetci občania v obci si mohli návrh prečítať pred 
zasadnutím OZ. 
Navrhol prijať uznesenie, ktorým OZ ukladá prednostovi OcÚ, aby opakovane prehodnotil 
výšku poplatku vo VZN, aby bolo vyvesené pred zasadnutím nasledujúceho OZ. 
 
Hlasovanie k uzneseniu, ktorým OZ ukladá prednostovi zverejniť návrh VZN s 
prehodnotenou výškou poplatku: 
Všetci 9 prítomní poslanci (p. Katarína Miháliková, p. Miroslav Miert, Mgr. Veronika 
Ďaďová, Ing. Ján Jamriška, PhDr. Miloš Bella, p. Jaroslav Makovník, Mgr. Lenka Orelová, p. 
Martin Rybár, MUDr. Richard Koyš) hlasovali za prijatie uznesenia. 
 
p. Borič uviedol, že návrhy VZN sú zverejnené na úradnej tabuli po dobu 15 dní. Požiadal o 
upozornenie v obecnom rozhlase, že visí návrh VZN, proti ktorému je možné vzniesť 
pripomienky. 
 
Voľby hlavného kontrolóra – prezentácia kandidátov 
 
Hlasovanie za to, aby sa jednotliví kandidáti prezentovali v abecednom poradí: 
Všetci 9 prítomní poslanci (p. Katarína Miháliková, p. Miroslav Miert, Mgr. Veronika 
Ďaďová, Ing. Ján Jamriška, PhDr. Miloš Bella, p. Jaroslav Makovník, Mgr. Lenka Orelová, p. 
Martin Rybár, MUDr. Richard Koyš) hlasovali za prijatie uznesenia. 
 
Ivana Kuzicová uviedla, že toho času je nezamestnaná, doteraz pracovala 12 rokov na obci. 
Rada by pracovala aj naďalej, ak by to bolo možné. Má 42 rokov, jedno dieťa, je slobodná. 
Vyštudovala SPŠ v Martine, pracovala v ŽOS, v PREFE, od r. 2000 pracovala na obci cez 
VPP, od r. 2005 na kamerovom systéme. V rámci VPP prešla jednotlivými referátmi obecného 
úradu – sociálne, dane, personálne. 
 
Ing. Slavomil Lettrich uviedol, že má 54 rokov, je ženatý, má 2 deti. Vyštudoval Vysokú 
školu ekonomickú v Bratislave, Národohospodársku fakultu. Od ukončenia štúdia doposiaľ 
pracoval vo verejnej správe. Pracoval na Správe finančnej kontroly v Bratislave ako finančný 
kontrolór (kontrola čerpania verejných financií zo štátneho rozpočtu). Ďalej pracoval na ŽSK 
ako kontrolný manager, odbor čerpania prostriedkov EÚ, kontrola verejného obstarávania. 
Prihlásil sa na základe inzerátu na stránke obce. 
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PhDr. Petra Lihanová uviedla, že pracuje ako hovorkyňa Žilinskej nemocnice a manažérkou 
pre štrukturálne fondy EÚ, má skúsenosti s prácou v samospráve. Robí management 
štrukturálnych fondov, štrukturálne analýzy. Vlastní preukaz odbornej spôsobilosti na verejné 
obstarávanie. Absolvovala množstvo kontrol z  Úradu pre verejné obstarávanie, Najvyššieho 
kontrolného úradu v pozícii kontrolovaného. Má predurčené osobné danosti, zmysel pre 
spravodlivosť, objektivitu. Najdôležitejšie v oblasti kontroly je nakladanie s verejnými 
financiami, verejné obstarávanie. 
 
Rozprava: do rozpravy sa prihlásil p. Rybár, Mgr. Orelová, MUDr. Koyš, PhDr. Bella 
 
p. Rybár uviedol, že meno PhDr. Lihanovej mu rezonuje z článkov Ekonomiky samosprávy. 
Opýtal sa na skúsenosť s kontrolnou činnosťou. 
 
PhDr. Lihanová odpovedala, že kontrolu pozná nie z pozície kontrolóra, ale z pozície 
kontrolovaného. 
 
Mgr. Orelová sa opýtala na priebeh zamestnaní. 
 
PhDr. Lihanová uviedla, že predtým pracovala ako projektový manager, správkyňa Nadácie 
Poradca podnikateľa, vyštudovala Filozofickú fakultu, odbor politológia, špecializácia 
zahraničná politika.  
 
MUDr. Koyš sa opýtal na úspešnosť pri čerpaní eurofondov. 
 
PhDr. Lihanová  odpovedala, že podané projekty sa hodnotia po formálnej a odbornej stránke. 
Pre organizácie získala cca 13 mil. €. 
 
PhDr. Bella sa opýtal, či vie, aký jej môže obec ponúknuť plat. 
 
p. Ferková dodala, že plat je násobkom koeficientu 1,68 podľa počtu obyvateľov a priemernej 
mzdy v národnom hospodárstve. 
 
PhDr. Lihanová odpovedala, že má záujem pracovať v regióne, kde vyrástla. Peniaze nie sú 
na prvom mieste. 
 
PhDr. Eva Malková uviedla, že študovala na Filozofickej fakulte Prešovskej univerzity, 
odbor História a filozofia, momentálne študuje 5. ročník právnickej fakulty Trnavskej 
univerzity. Pracovala v Secu Autotranz, počas štúdia v Aliancii žien Slovenska zameranej na 
pomoc obetiam domáceho násilia. Prácu by vykonávala nestranne v súlade so zákonom. 
 
Mgr. Orelová sa opýtala, či vie, aký je najväčší problém Sučian. 
 
PhDr. Malková odpovedala, že podhodnotenie financií, zaregistrovala problém s materskou 
školou, zamestnanosťou. Všetko sa odvíja od ekonomickej situácie.  
 
Miroslav Miert uviedol, že o jeho osobe majú prítomní viac informácií ako o ostatných 
kandidátoch. Má 59 rokov, ukončenú Strednú technickú školu. Pracoval v Neografii Martin 
ako technik, manager kreditlimitov, finančný tajomník spoločnosti. Pracoval ako poslanec, 
predseda stavebnej komisie v obci. Trápi ho, že nebol vytvorený špeciálny tím na projekty 
z eurofondov, službu sme si museli kupovať. Od toho sa odvíjajú všetky problémy. Hlavnou 
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doménou, na ktorú by sa zameral, by bolo plnenie uznesení a nariadení obecného 
zastupiteľstva, efektívne využívanie majetku obce, dôsledné vybavovanie sťažností.   
 
Rozprava: MUDr. Koyš, Mgr. Orelová 
 
MUDr. Koyš sa opýtal, či sa dokáže odosobniť. 
 
p. Miert odpovedal, že je základnou podmienkou, aby sa vedel odosobniť.  
 
Mgr. Orelová sa opýtala, čo by kontroloval ako prvé. 
 
p. Miert odpovedal, že by kontroloval plnenie uznesení. 
 
Ing. Vladimír Plžik  uviedol, že má skúsenosti s kontrolnou činnosťou  ako vedúci kontroly, 
bol poslancom, prednostom obecného úradu, pracoval v komisiách. Funkcie HK sú stanovené 
v zákone, podstatou je ich napĺňanie tak, aby každé rozhodnutie bolo v súlade so zákonom. 
Verejná správa má dať možnosť a právo na informácie pri dodržaní zákonov. 
 
Rozprava: do rozpravy sa prihlásil p. Rybár, MUDr. Koyš, Mgr. Orelová, p. Makovník 
 
p. Rybár sa opýtal, ako hodnotí činnosť, fungovanie obce, nakoľko sa zúčastňuje zasadnutí 
OZ, pracuje v ekonomickej komisii, kde vidí problém súčasného stavu.  
 
Ing. Plžik odpovedal, že je potrebná dôvera medzi zastupiteľstvom a starostom obce.  
 
MUDr. Koyš sa opýtal na prax v eurofondoch, verejnom obstarávaní, licencie. 
 
Ing. Plžik odpovedal, že má certifikát pre verejné obstarávanie.  
 
Mgr. Orelová sa opýtala, čo bude kontrolovať ako prvé. 
 
Ing. Plžik odpovedal, že po doriešení situácie s financovaním Rekonštrukcie školy venovať sa 
Rekonštrukcii OHZ. 
 
p. Makovník sa opýtal, ako si predstavuje spoluprácu s vedením, obecným zastupiteľstvom. 
 
Ing. Plžik povedal, že mieni vykonávať kontrolu v zmysle zákona.  
 
Silvia Zacharová uviedla, že pochádza zo Sučian, má 42 rokov, je vydatá. Pracuje v SKD 
Martin ako ekonóm – zostavuje rozpočet, analýzy, sleduje príjmy-výdaje. Predtým pracovala 
v ŽOS Vrútky. 
 
Rozprava: do rozpravy sa prihlásil MUDr. Koyš  
 
MUDr. Koyš sa opýtal na prax v eurofondoch, verejnom obstarávaní.  
 
p. Zacharová uviedla, že nepracuje priamo s eurofondami, ale s dotáciami z Ministerstva 
kultúry, Ministerstva financií a s ich zúčtovaním. 
 
p. prednosta požiadal kandidátov o doloženie overených dokladov o vzdelaní. 
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PhDr. Lihanová, p. Kuzicová a PhDr. Malková doložili požadovaný doklad, a tým všetci 7 
kandidáti splnili požadované podmienky a postúpili do voľby o post hlavného kontrolóra. 
 
Kontrola plnenia uznesení 
 
p. prednosta uviedol, že nie je dotiahnuté riešenie elektronických aukcií. Robili sa opatrenia, 
so skupinou poslancov sa zúčastnili prezentácie v Bojniciach.  
 
p. starosta povedal, že bol nútený uložiť prednostovi urobiť elektronickú aukciu na potraviny 
do MŠ. 
 
PhDr. Bella uviedol, že firma, ktorá mala prezentáciu v Bojniciach sa komisii pozdávala, 
navrhol ju osloviť. 
 
p. Rybár povedal, že keď sa obstaráva väčší balík tovaru, cena je nižšia. 
 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie správu o plnení uznesení z predchádzajúceho 
obecného zastupiteľstva. 
 
Informácie o projekte rekonštrukcie školy 
 
p. starosta informoval,že telefonoval s JUDr. Dominikom Okenicom, mal telefonovať na súd, 
no doposiaľ sa neozval – situácia je nezmenená. 
V prípade rekonštrukcie OHZ došlo k posunu, k zmluve bol vypracovaný dodatok č. 1, 
vytvorili sa tak podmienky k fakturácii. Je zverejnený na stránke obce. Bol ho osobne 
podpísať, vzdal sa 30-dňovej lehoty na odvolanie. Zverejnený bol po zverejnení 
Ministerstvom. 
 
PhDr. Bella sa opýtal na oprávnené náklady. 
 
p. starosta odpovedal, že telefonicky bolo potvrdené, že môžu poslať žiadosť o platbu, 
následne bola vrátená s tým, že žiadosť bola podaná skôr, ako bola podpísaná zmluva. 
Dnešným dňom bola zaslaná opäť. 
 
Programový rozpočet na rok 2012 s výhľadom na roky 2013 a 2014 
 
p. prednosta informoval, že materiál bol doručený elektronicky. Bol spracovaný podľa 
rozpočtu schváleného 29.12.2011. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia k programovému rozpočtu: 
Za: 7 -  Mgr. Lenka Orelová, p. Katarína Miháliková, MUDr. Richard Koyš,  p. Miroslav 
Miert, Ing. Jamriška, PhDr. Miloš Bella, p. Jaroslav Makovník 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 - Mgr. Veronika Ďaďová 
Neprítomní: 3 – Mgr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Igor Konvit, p. Rybár 
 
Na zasadnutie OZ sa dostavil Mgr. Mgr. Peter Belica. 
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Správa o činnosti obecnej polície za rok 2011  
 
p. prednosta informoval, že materiál bol doručený v elektronickej podobe. 
 
PhDr. Bella povedal, že v obecnej polícii sa udiali zmeny, výmeny, bol zrušený Pult centrálnej 
ochrany (ďalej len PCO). Opýtal sa náčelníka obecnej polície, či došlo k personálnym 
zmenám a ako dokáže zabezpečiť výkon služby. 
 
Ján Čičerín, náčelník obecnej polície informoval, že v priebehu roka pracovalo 5 policajtov, 
zaoberali sa poriadkovou činnosťou, ochranou majetku obce, mali PCO, ktorý bol k 1.10.2011 
zrušený. Od tej doby neboli viazaní ochranou objektov, čerpali dovolenky a pracovalo sa tak, 
že niektoré dopoludňajšie služby neboli vykryté. Boli pokryté 3 dni v týždni na riešenie 
administratívnych úkonov, nočné boli v malej miere vynechané. Sporadicky 18-24,00 hod., 
piatky, soboty boli vyťažené, nakoľko sa pácha najviac protispoločenských činov. Od 
novembra pracujú 4 obecní policajti. Služby sú sporadické, najkritickejšie dni sú pokryté 
službami. Obecné objekty boli presmerované na ohlasovňu požiarov, službukonajúci vykoná 
zásah. Obecná polícia spolupracuje so štátnou políciou, hasičmi. Od 1. februára budú 
pracovať 3 obecní policajti, služby sú plánované tak, aby pokryli skoršie hodiny, s 3 
zamestnancami nie je možné zabezpečiť nepretržitú službu. Pokrytá bude v čase medzi 17.-
05.00 hod. a dva dni – pondelok a streda budú určené na výkon administratívnych úkonov, 
vybavovanie spisov. 
 
p. starosta dodal, že funkčné miesto 4. pracovníka nebude zrušené, ale ani obsadené. Piate 
miesto je zrušené.  
 
PhDr. Bella sa opýtal ako je to s výberom blokových pokút. 
 
p.  Čičerín odpovedal, že priestupkovosť je vyššia v meste a na miestach, kde je vyšší pohyb 
ľudí. 
 
p. Miert sa opýtal, ako sa riešia túlavé psy. 
 
p. Čičerín odpovedal, že problém riešili s p. prednostom, občania boli riešení prvýkrát 
pohovorom, druhýkrát 30 € pokutou. 
 
p. prednosta dodal, že nastala situácia života ohrozujúceho stavu, musel byť vykonaný odchyt 
cez veterinárnu stanicu. Dodal, že pre chov psov v bytoch je potrebný súhlas správcu, tento 
sociálne neprispôsobivým občanom nebol vydaný. 
 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie správu o činnosti obecnej polície. 
 
Správa o činnosti obecného hasičského zboru za rok 2011 
 
p. Peter Slobodník, veliteľ OHZ, informoval, že správa bola doručená písomne. Povedal, že 
technika na údržbu verejnej zelene, opravu verejného osvetlenia je v hroznom stave. Koncom 
mesiaca končí revízia. Do techniky sa kupujú len pohonné hmoty, olej, no nedávajú sa 
peniaze do údržby. 
 
Rozprava: do rozpravy sa prihlásili Mgr. Orelová, MUDr. Koyš, p. Miert, p. Rybár 
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Mgr. Orelová požiadala o návrh najekonomickejšieho riešenia techniky. 
 
p. Slobodník povedal, že auto, ktoré sa má využívať na zabezpečovanie všetkých činností, by 
stálo 20 mil. Sk. 
Prioritou je údržba plošiny (potrebné vyčleniť 5.000 € z rozpočtu alebo formou občianskeho 
združenia, ktoré dokáže znížiť cenu o 30%) a  koncom januára končí STK na LIAZ. 
 
MUDr. Koyš požiadal o spísanie najnutnejších požiadaviek.  
 
p. starosta povedal, že obce si budú vzájomne pomáhať. Je potrebné zvážiť, či je lepšie dať 
okamžite 1 mil. Sk alebo sa bude riešiť služba dodávateľsky, či je oprava rentabilná. Plošina 
musí mať revíziu. 
 
p. Slobodník požiadal o riešenie komisiou verejného poriadku. 
 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie správu o činnosti OHZ za rok 2011. 
 
Vyhodnotenie činnosti športových klubov za rok 2011 
 
p. prednosta informoval, že športové kluby, ktoré dostali dotáciu, túto do 30.11.2011 čerpali a 
do 15.12.2011 vyúčtovali. Správu o činnosti za rok 2011 predložili tieto kluby: Skialpinistický 
klub, Kolkársky klub Tatran Sučany a Športový krúžok – Volejbalový oddiel ženy. Futbalový 
oddiel správu nedoručil, zástupcovia nie sú prítomní.  
 
Rozprava: do rozpravy sa prihlásil PhDr. Bella 
 
PhDr. Bella uviedol, že ostatné odiely si nesplnili povinnosť v zmysle VZN, do 15.12. mali 
vyhodnotiť činnosť. Vzhľadom k tomu, že si nesplnili povinnosť, nemali by dostať dotácie. 
 
Mgr. Ďaďová uviedla, že výška navrhovaných dotácií bola prerokovaná ekonomickou 
a kultúrnou komisiou. Vyzdvihla činnosť Volejbalového krúžku, ktorý sa zapájal aj do iných 
činností, čistenia potoka. 
 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie vyhodnotenie činnosti športových klubov. 
 
Vyhodnotenie kultúrnej činnosti 
 
Rozprava: do rozpravy sa prihlásil PhDr. Bella. 
 
PhDr. Bella uviedol, že tento rok je so správou o kultúrnej činnosti spokojný. Je obsiahla aj 
sebakritická a neobsahuje formálne chyby. 
 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie vyhodnotenie kultúrnej činnosti. 
 
R ô z n e 
 
Dotácie na činnosť športových klubov 
 
p. prednosta uviedol, že rozpočet na rok 2012 bol schválený 29. 12. 2011.  
O dotácie v termíne požiadali: Kolkársky klub, Eva Matúšková, Horolezecký oddiel Tatran 
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Sučany, ZO SZPB, Ing. Očková, Sklialpinistický klub, Futbalový oddiel. 
 
Rozprava: MUDr. Koyš, Mgr. Mgr. Belica, Ing. Jamriška 
 
MUDr. Koyš navrhol zvýšenie príspevku horolezcom na 100 € vzhľadom k tomu, že čistia 
Sučiansku skalu, stavajú horolezecké cesty na skale. 
 
Mgr. Ďaďová uviedla, že príspevok navrhnutý pre Kolkársky klub je likvidačný vzhľadom na 
náklady spojené s cestovným. 
 
Mgr. Mgr. Belica uviedol, že je potrebné vychádzať zo správy ekonomickej komisie 
a výstupov kultúrnej komisie, brať do úvahy poradie klubov, ktoré prinášajú celoslovenskú 
reprezentáciu Sučian a zohľadniť náklady, t. j. 2 kluby Sučian – Kolkárov a Skialpinistický 
klub Sučany. 
 
MUDr. Koyš povedal, že podporuje navýšenie Skialpinistickému klubu, no Kolkári dostali 80 
tis. € v rekonštrukcii kolkárne. Vtedy bolo povedané, že v najbližších rokoch nedostanú 
príspevok. 
 
p. starosta uviedol, že v nedeľu mali turnaj najvýznamnejší kolkári, majstri sveta v kolkoch, 
vyhodnotenie sa konalo v Sučanoch. Kolkári sú na špici extraligy, európskeho pohára. 
 
p. prednosta upozornil na čl. 4 ods. 2 VZN 6/2009 o poskytovaní dotácií, v zmysle ktorého 
poskytnutie dotácií nesmie zvyšovať dlh Obce Sučany. 
 
Zuzka Laučeková poďakovala za Športový krúžok za príspevok pre Sučianske ženy a 
dievčatá, ktoré sa tak môžu venovať športu. 
 
Hlasovanie za poskytnutie príspevkov: 
Športový krúžok Ing. Očková Sučany                200 € 
Eva Matúšková              300 € 
Futbalový oddiel Tatran Sučany  12.000 € 
 
Za: 10 -  Mgr. Lenka Orelová, p. Katarína Miháliková, MUDr. Richard Koyš,  p. Miroslav 
Miert, Ing. Ján Jamriška, PhDr. Miloš Bella, p. Jaroslav Makovník, Mgr. Mgr. Peter Belica, p. 
Martin Rybár, Mgr. Veronika Ďaďová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 1 - MUDr. Igor Konvit 
 
Hlasovanie za poskytnutie príspevkov: 
Horolezecký oddiel Tatran Sučany  100 € 
Skialpinistický klub Sučany   500 € 
Kolkársky klub Tatran Sučany          1.000 € 
 
Za: 8 -  p. Katarína Miháliková, MUDr. Richard Koyš,  p. Miroslav Miert, Ing. Ján Jamriška, 
PhDr. Miloš Bella, Mgr. Mgr. Peter Belica, p. Martin Rybár, Mgr. Veronika Ďaďová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 – p. Makovník 
Neprítomní: 2 - MUDr. Igor Konvit, Mgr. Orelová 
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Prerokovanie žiadosti f. Toxform o zmenu uznesenia OZ č. 57/2008 zo dňa 
29. 4. 2008 (zmena spoločnosti Toxform, s. r. o., M. R. Štefánika 25, 03601 
Martin, IČO 36689327, DIČ 2022373331 na spoločnosť Waste4energy MT 
s. r. o., Prievozská 4/A, 821 09  Bratislava, IČO 47235527) 
 
p. starosta informoval, že je potrebné prerokovať žiadosť, nakoľko vec neznesie odklad, jedná 
sa o investíciu vo výške 30-50 mil. € v obci Sučany.  
 
Na zasadnutie OZ sa dostavil p. Pavol Zemko, konateľ spoločnosti Toxform, Martin, ktorý 
uviedol, že spoločnosť získala od OZ dôveru, projekt bol posunutý tak, že by bolo možné 
zrealizovať fabriku na spracovanie a likvidáciu TKO. Projekt sa opiera o legislatívu EÚ a SR. 
Pozemné skládky budú dožívať, nebudú sa otvárať nové. Stavba bude stáť na území obce 
Sučany alebo mesta Vrútky.  
Firma zrealizovala závod na komplexné spracovanie komunálneho odpadu vo Viedni, kde 
zorganizovala aj exkurziu. Boli použité technológie, ktoré sú schopní akceptovať aj citliví 
Viedenčania. Bola tam vybudovaná nová fabrika na spracovanie 20 tis. ton odpadu ročne. 
Doba  
pokročila, prišla hospodárska kríza, investor to neustál, boli nútení aktivitu utlmiť. V lokalite 
na výstavbu bolo historicky dané smetisko, bude tu privádzač diaľnice. Konkurencia nespí, 
podobný zámer sa bude realizovať v Žiline, no pre obec je výhodnejšie, keď bude profitovať 
zo stavby na území obce, ako keby mala voziť odpad do Žiliny. Pre obec bude prínosom 
lacnejšia likvidácia odpadu, lacnejšia elektrická energia, zamestnaných do 40 zamestnancov a 
príjem z daní. Ak sa bude zámer realizovať vo Vrútkach, obec nebude mať z toho nič.  
Dodal, že zámer podlieha posudzovaniu vplyvov na životné prostredie EIA, kde sa môžu 
občania vyjadriť. Nie je možné postaviť stavbu ohrozujúcu životné prostredie, nakoľko 
podlieha kontrole životného prostredia.  
 
Mgr. Ľudovít Sluka, Msc., zástupca Waste4energy, že kolegovia p. Lietava a p. Košút už 
prezentovali zámer spoločnosti na OZ dňa 1. 12. 2011. Spoločnosť zapadá do využitia 
obnoviteľných zdrojov 10 rokov. Jedná sa o dlhodobý projekt, nadviazali na prvotnú 
myšlienku. Snažia sa o dobré vzťahy s obcou, no benefity pre obec v súčasnosti nevedia 
kvantifikovať, tieto je možné potom bližšie špecifikovať. V prípade neodsúhlasenia žiadosti 
obcou nemá pre nich zmysel pokračovať. Čaká ich proces posudzovania vplyvov na životné 
prostredie.  
 
Rozprava: do rozpravy sa prihlásili: Mgr. Mgr. Belica, Mgr. Orelová, p. Rybár, MUDr. Koyš 
 
Mgr. Mgr. Belica naniesol názor, že projekt je vo fáze schválenia alebo neschválenia 
predloženého podnikateľského zámeru. Následne bude pokračovať v zmysle stavebného 
zákona územným konaním, posudzovaním vplyvov na životné prostredie. Ak aj bude zámer 
schválený, nie je zaručené, že sa aj zrealizuje (môže naraziť na problém v územnom konaní, 
príp. posudzovaní EIA). 
Druhý okruh problému – v predchádzajúcom volebnom období 29.4.2008 sa uznesením 
schválil zámer Toxformu, následne v septembri 2009 sa uznesenie zrušilo. 
Dodal, že bude za zrealizovanie zámeru, ak budú dané garancie pre obec, napr. 8 % ceny 
energií, je potrebné stanoviť jasné pravidlá. 
Vzhľadom k tomu, že bolo 18,00 hod., bol tento bod programu prerušený. 
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Voľby hlavného kontrolóra (tajné hlasovanie ) 
 
p. prednosta informoval, že hlasovací lístok pre voľbu hlavného kontrolóra obsahuje abecedné 
poradie kandidátov. 
 
PhDr. Bella povedal, že na hlasovacom lístku bude vyznačený jeden kandidát. Ak budú 
vyznačení dvaja, hlasovací lístok sa stáva neplatným. 
 
Na zasadnutie OZ sa dostavil MUDr. Konvit, boli tak prítomní všetci 11 poslanci.  
 
Bolo vydaných 11 obálok a 11 hlasovacích lístkov pre voľbu hlavného kontrolóra, prebehlo 
tajné hlasovanie. Odovzdaných bolo 11 obálok, 11 hlasovacích lístkov, 11 platných hlasov. 
Ivana Kuzicová získala 0 hlasov, Ing. Slavomil Lettrich 0 hlasov, PhDr. Petra Lihanová 2 
hlasy, PhDr. Eva Malková 0 hlasov, p. Miroslav Miert 2 hlasy, Ing. Vladimír Pĺžik 7 hlasov, p. 
Silvia Zacharová 0 hlasov. 
Nadpolovičnú väčšinu získal a hlavným kontrolórom obce Sučany bol zvolený Ing. Vladimír 
Plžik. 
 
Ing. Vladimír Plžik požiadal o schválenie termínu nástupu do zamestnania od 1.3.2012, aby si 
mohol zariadiť potrebné veci u terajšieho zamestnávateľa.  
 
Obecné zastupiteľstvo zvolilo tajnou voľbou v zmysle zákona o obecnom zriadení Ing. 
Vladimíra Plžika za hlavného kontrolóra obce s nástupom do zamestnania od 1.3.2012. 
 
PhDr. Bella skonštatoval, že volebná komisia spracuje a odovzdá špeciálnu zápisnicu z voľby 
HK. 
 
MUDr. Konvit sa ospravedlnil a odišiel zo zdravotných dôvodov z rokovania OZ. 
 
 
Prerokovanie žiadosti f. Toxform o zmenu uznesenia OZ č.  57/2008 zo dňa 
29.4.2008   -   p o k r a č o v a n i e 
 
Mgr. Lietava uviedol, že rozhodnutie je len predbežné, realizácia sa môže zastaviť z rôznych 
dôvodov. Keby bola žiadosť prejednaná až v marci, boli by donútení projekt pozastaviť. 
Potrebujú mať istotu, že zástupcovia obce sú s projektom stotožnení.  
 
PhDr. Bella uviedol, že uznesenie OZ 57/2008 z 29.4.2008 bolo uznesením 6/2009 bodom F3) 
zo dňa 26.8.2009 zrušené pri kontrole plnenia uznesení, nakoľko firma Toxform od zámeru 
odstúpila. 
 
p. starosta dodal, že obec neobdržala žiaden materiál, ktorý by potvrdzoval odstúpenie od 
zámeru. 
 
PhDr. Bella povedal, že odvtedy už boli prezentované dva zámery – Ing. Jaroslav Žigo 
(kompostáreň) a druhá firma bola prezentovať svoj zámer na komisii životného prostredia 
a malo to byť realizované v starom závode Prefa, žiadatelia majú aj konkurenciu. Teraz je 
potrebné ošetriť všetko znova. Bolo by vhodné, aby sa k zámeru vyjadrili aj komisie, 
verejnosť.  
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p. Zemko povedal, že s prekvapením zistil, že uznesenie bolo zrušené z dôvodu nečinnosti a 
nikto mu to neoznámil. Je to dlhodobý proces. To, že uznesenie bolo v r. 2009 zrušené je 
„novinka“. Do realizácie vložili nemalé prostriedky, nikto im toto neoznámil, nepozval na 
rokovanie OZ, čo bude mať dohru.  
 
p. starosta povedal, že napísal list Toxformu s termínom na odpoveď, firma sa v danom 
termíne nevyjadrila. 
 
Mgr. Orelová uviedla, že žiadosť o zmenu uznesenia a všetky materiály k tejto spaľovni 
dostali poslanci len pred piatimi dňami, komisie ani občania nemali možnosť sa oboznámiť so 
zámerom. Prípadný súhlas by mal byť podmienený následným prejednaním v komisiách, s 
občanmi. Prípadné podpísanie zmluvy by malo byť odsúhlasené OZ, priebežne bude potrebné 
informovať o stave. 
 
Mgr. Sluka dodal, že tento proces prebehne v rámci EIA, mal by sa spustiť do 1,5 mesiaca. 
 
Mgr. Mgr. Belica uviedol, že OZ sa so zámerom stretáva poslednýkrát, bez jeho súhlasu sa 
nemôže celý proces spustiť. Obec bude v riešení dotknutým orgánom. 
 
p. Rybár povedal, že starosta má informácie, malo to byť zahrnuté do programu a nie do bodu 
Rôzne. Uznesenie bolo zrušené, občania sú neinformovaní. Písomnosť bola doručená 
25.11.2011, dalo sa to stihnúť  prejednať. Momentálne nie je v stave sa rozhodnúť, navrhol k 
problematike referendum.  
 
p. Zemko dodal, že na napätie a problémy v obci by nemali doplácať investori. Informácie 
boli, no viazne komunikácia.    
 
p. Miert dodal, že verejná mienka je nezanedbateľná záležitosť. Obavy nepramenia z projektu, 
normy sú bezpečné, všetko je potrebné vysvetliť občanom. Obavy vyplývajú s pôvodného 
smetiska. 
 
p. starosta dodal, že 21. a 29. 12. 2011 nebol priestor na prejednanie problematiky, dnes je 
prvý možný termín.  
 
Mgr. Lietava uviedol, že hlavným problémom je, že potrebujú základný prejav dobrej vôle. 
Na to, aby získali úver a mohli jednať s bankou, potrebujú súhlas obce, že s filozofiou zámeru 
súhlasí.  
Do budúcna plánujú zriadiť v obci informačnú kanceláriu.  
 
Mgr. Sluka uviedol, že zrealizovali niekoľko projektov. Vždy v prvej fáze sa schvaľuje ideový 
zámer, následné procesy prebiehajú v zmysle zákonov.  
 
p . Závodský požiadal o zverejnenie ideového zámeru na web-e. 
  
MUDr. Koyš povedal, že ako poslanec predchádzajúceho OZ nemá problém s odhlasovaním 
zámeru, pokiaľ bude oboznámený za čo hlasuje. Dnes môže byť schválené Memorandum o 
spolupráci, no samotná výstavba nie. 
 
Ing. Plžik povedal, že v rámci EIA bude verejné prerokovanie. Občania by mali byť o zámere 
a detailoch zámeru informovaní. 
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Ing. Bencová uviedla, že pred pár rokmi prezentovala zámer f. Toxform, prerokovala ho 
komisia životného prostredia, mala informácie o filtroch, spaľovacom procese, benefitoch pre 
obec, mohli informovať občanov. Teraz komisia tieto informácie nemala. Okrem toho mala 
byť na prejednávaní prítomná Ing. Bulejová.  
 
p. Zemko uviedol, že celý tento proces tu už raz prebehol, vychádzali z histórie. Doba 
podávania projektov je iná. Orgány štátnej správy tlačia. Je potrebné stotožnenie sa so 
zámerom. Firma je pripravená na diskusiu s občanmi. Projekt sa bude kvalitatívne vyvíjať. 
 
p. starosta požiadal žiadateľov, aby pripravili leták na vloženie do pripravovaných 
Sučianskych zvestí s potrebnými informáciami pre občanov.  
 
Hlasovanie k podnikateľskému zámeru Waste4energy MT, s. r. o., Bratislava: 
Za: 6 -  Mgr. Lenka Orelová, Mgr. Veronika Ďaďová, PhDr. Miloš Bella, p. Jaroslav 
Makovník, Ing. Ján Jamriška, Mgr. Mgr. Peter Belica 
Proti: 1 -  MUDr. Richard Koyš 
Zdržal sa: 3 – Martin Rybár, p. Katarína Miháliková, p. Miroslav Miert 
Neprítomní: 1 – MUDr. Igor Konvit 
 
PhDr. Bella požiadal o komunikáciu prostredníctvom mailovej adresy poslanci@sucany.sk, 
kde má prístup aj starosta, prednosta a hlavný kontrolór a stavebný úrad. 
 
R ô z n e  
 
p. prednosta naniesol potrebu riešenia logopedickej starostlivosti pre 17 detí V. triedy MŠ a 16 
detí VI. triedy MŠ. Starostlivosť by stála 60 € mesačne po dobu 10 mesiacov, t. j. 600 € ročne. 
 
Bc. Krčulová, riaditeľka MŠ uviedla, že pre deti s poruchami je dôležitá starostlivosť. Pre 
dieťa v 1. triede ZŠ je dôležité, aby dobre rozprávalo. V rámci MŠ je to nadštandard, dieťa 
musí navštevovať logopéda, učiteľkyto dokážu zabezpečiť formou nadčasu, bolo by dobré, ak 
by to obec mohla zaplatiť.  
 
p. prednosta naniesol informáciu, že p. Kosorinská je schopná vypracovať projekt, zastrešiť ju 
musí Materská škola, odplácaná by bola cestou projektu, zámer projektu nedoložila.  
 
p. starosta dodal, že p. Kosorinská je vysokoškolsky vzdelaná. Musí urobiť v škôlke 
prieskum, spracovať citlivé údaje, vypracovať analýzu, vypracovať projekt. Ak jej nebude 
umožnený vstup, nedokáže to spracovať. Rovnaký cieľ je možné dosiahnuť s menšími 
nákladmi.  
 
p. Miert navrhol spustiť logopedickú starostlivosť prostredníctvom nadčasovej práce 2 
učiteliek. Keď prejde projekt, pôjde sa druhou cestou. 
 
MUDr. Koyš navrhol riešenie nevďačnej témy – financií, formou kompromisu – spoluúčasťou 
rodičov 50 % tak, ako to funguje v Martine.  
 
p. starosta dodal, že bude vydaný súhlas p. Kosorinskej, spíše sa prehlásenie o mlčanlivosti 
pri spracovaní citlivých údajov. Pre vstup do MŠ bude potrebovať zdravotný preukaz, aby to 
mohla robiť.  

mailto:poslanci@sucany.sk
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Hlasovanie za prijatie uznesenia, v zmysle ktorého sa obec od 1. 2. 2012 bude podieľať 30 € 
mesačne, t. j. 50 % na logopedickú starostlivosť pre deti MŠ: 
Za: 8 -  Mgr. Lenka Orelová,  PhDr. Miloš Bella, p. Jaroslav Makovník, Ing. Ján Jamriška,  
MUDr. Richard Koyš, Martin Rybár, p. Katarína Miháliková, p. Miroslav Miert,  
Proti: 0   
Zdržal sa: 2 – Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Mgr. Peter Belica, 
Neprítomní: 1 – MUDr. Igor Konvit 
 
Udelenie ocenenia „Sučianska fazuľka“ 
 
Na návrh komisie kultúry a športu následne p. starosta navrhol udelenie ocenenia „Sučianska 
fazuľka“ správcom farnosti – Mgr. Oslíkovi a Mgr. Hudecovi.  
 
Hlasovanie za udelenie ocenenia „Sučianska fazuľka“ Mgr. Oslíkovi a Mgr. Hudecovi – 
správcom farnosti: 
Za: 9 -  Mgr. Lenka Orelová,  PhDr. Miloš Bella, p. Jaroslav Makovník,   MUDr. Richard 
Koyš, Martin Rybár, p. Miroslav Miert, Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Mgr. Peter Belica, p. 
Katarína Miháliková 
Proti: 0   
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 – MUDr. Igor Konvit, , Ing. Ján Jamriška 
 
p. starosta informoval o vernisáži výstavy p. Evera Púčeka v Bratislave, kde bolo prítomných 
120 umelcov, mal prísť aj prezident. Prítomní potleskom ocenili rozhodnutie obce Sučany za 
to, že obecné zastupiteľstvo schválilo udelenie čestného občianstva p. Everovi Púčekovi. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým sa schvaľuje príspevok pre ZO SZPB vo výške 300 
€: 
Za: 9 -  Mgr. Lenka Orelová,  PhDr. Miloš Bella, p. Jaroslav Makovník, Ing. Ján Jamriška,  
MUDr. Richard Koyš, Martin Rybár, p. Katarína Miháliková, p. Miroslav Miert, Mgr. Mgr. 
Peter Belica 
Proti: 0   
Zdržal sa: 1 – Mgr. Veronika Ďaďová 
Neprítomní: 1 – MUDr. Igor Konvit 
 
Dražba Potraviny Hradiská – zníženie najnižšieho podania 
 
Mgr. Mgr. Belica uviedol, že ak nebude znížená cena, objekt sa nepredá.  
 
p. starosta poukázal na hrozbu vandalizmu, momentálne je to už objekt bývalých potravín.  
 
p. Miert dodal, že to nie je najlepšie riešenie, no momentálne je to jediné riešenie.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým sa znižuje najnižšie podanie na 3. aukcii na 75 % 
hodnoty znaleckého posudku: 
Za: 8 -  Mgr. Lenka Orelová,  PhDr. Miloš Bella, p. Jaroslav Makovník, Ing. Ján Jamriška,  
MUDr. Richard Koyš,  p. Katarína Miháliková, p. Miroslav Miert, Mgr. Mgr. Peter Belica 
Proti: 0   
Zdržal sa: 2 – Mgr. Veronika Ďaďová, Martin Rybár, 
Neprítomní: 1 – MUDr. Igor Konvit 
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Poľovnícke združenie Jarolím, dlhodobý prenájom strelnice  
 
p. prednosta naniesol žiadosť PZ Jarolím Sučany o dlhodobý prenájom Strelnice. Na zariadení 
je poznať „zub času“, je potrebné tam dotiahnuť elektrinu. Za nájomné 1 € zhodnotia majetok 
obce, budú zastrešovať požiarnikov, záchranárov, bude to multifunkčné zariadenie. Navrhol 
dlhodobý prenájom za 1 €.  
 
Hlasovanie o schválení prenájmu Strelnice Poľovníckemu združeniu Jarolím s tým, že 
podmienky prevádzky budú vyšpecifikované v nájomnej zmluve: 
Za: 8 -  Mgr. Lenka Orelová,  PhDr. Miloš Bella, p. Jaroslav Makovník, Ing. Ján Jamriška,  
MUDr. Richard Koyš,  p. Katarína Miháliková, p. Miroslav Miert, Mgr. Mgr. Peter Belica 
Proti: 0   
Zdržal sa: 2 – Mgr. Veronika Ďaďová, Martin Rybár, 
Neprítomní: 1 – MUDr. Igor Konvit 
 
 
Návrh na zvýšenie stravného ZŠ SNP 
 
p. prednosta naniesol návrh ZŠ SNP na zvýšenie  stravného. 
 
p. starosta navrhol posunúť návrh Rade školy na doplnenie.  
 
p. starosta navrhol, aby bola spracovaná analýza, varilo by sa v ZŠ pre 4 subjekty – 
Bilingválne gymnázium, ZŠ, MŠ a dôchodcov. Podnikateľ – p. Mišík hovoril, že varia pre 3 
materské školy v Martine, v Žabokrekoch, t.j. pre 5 zariadení, kde sa strava dováža. Dá sa 
dosiahnuť efekt úspory na priestoroch, vode, energiách. Je možné aj získať dotáciu na 
stravovanie pre ZŠ, možno sa zníži cena stravného.  
 
PhDr. Bella uviedol, že je potrebné brať aj sociálnu stránku. Kuchyňa MŠ by sa mala 
ponechať, nakoľko je rozdiel variť pre deti do 5 rokov. 
 
Filip Brveník – žiadosť o prenájom reštaurácie Gól 
 
p. prednosta naniesol žiadosť p. Filipa Brveníka o prenájom reštaurácie Gól za účelom 
zriadenia fitnescentra. Žiadosť je potrebné prerokovať stavebnou komisiou. 
 
Obecné zastupiteľstvo vzalo uvedenú žiadosť na vedomie. 
 
Žiadosť Bilingválneho gymnázia 
 
p. starosta naniesol požiadavku Bilingválneho gymnázia o zriadenie internátu pre gymnázium 
v Športovom dome. 
 
PhDr. Bella odpovedal, že všetko sa odvinie od toho, ako dopadne financovanie školy. Na 
plochu ihriska je možné urobiť projekt a rozparcelovať ho. Je to možnosť ako získať nie 12 
ale 25 mil. Sk. 
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Susedský spor rod. Holubovcov, Brémovcov, Brachňákovcov 
 
p. prednosta naniesol dlhodobo neriešený spor rodín Holubovcov, Brémovcov a 
Brachňákovcov. Požiadal o zriadenie komisie, čo najrýchlejšie zosumarizovanie 
dokumentácie, nakoľko vec nie je doriešená.  
 
p. Miert dodal, že je potrebná dohoda menovaných. 
 
p. starosta povedal, že sa jedná o okále, ktoré vlastnila železnica. Problém „zdedila“ obec – 
položené panely nie sú cestou ale trvale trávnatý porast. Hasiči tam odmietajú odhŕňať sneh, 
právne tam miestna komunikácia neexistuje. 
 
Obecné zastupiteľstvo vzalo toto na vedomie.  
 
PhDr. Bella naniesol požiadavku na zmenu člena komisie ochrany verejného poriadku a 
rómskej problematiky – p. Ladislava Cicka nahradiť p. Miroslavom Cickom. Navrhol Mgr. 
Orelovú za predsedkyňu ekonomickej komisie a MUDr. Koyša ako podpredsedu, nakoľko sa 
nemôže stať, aby komisia nezasadla alebo sa nezišla. 
 
p. prednosta požiadal, aby namiesto navrhovaného Miroslava Cicka bol do komisie zvolený p. 
Ľubomír Facuna. 
 
Hlasovanie za návrh na odvolanie Ing. Jamrišku z funkcie predsedu ekonomickej komisie: 
Za: 6 -  Mgr. Lenka Orelová,  PhDr. Miloš Bella,  MUDr. Richard Koyš,  p. Katarína 
Miháliková,   Mgr. Veronika Ďaďová, Martin Rybár 
Proti: 0   
Zdržal sa: 3 – p. Jaroslav Makovník, Ing. Ján Jamriška, Mgr. Mgr. Peter Belica, 
Neprítomní: 2 – MUDr. Igor Konvit, p. Miroslav Miert 
 
Hlasovanie za odvolanie Ing. Vladimíra Plžika z ekonomickej komisie z dôvodu výkonu 
funkcie hlavného kontrolóra: 
Za: 9 -  Mgr. Lenka Orelová,  PhDr. Miloš Bella,  MUDr. Richard Koyš,  p. Katarína 
Miháliková,   Mgr. Veronika Ďaďová, Martin Rybár, p. Jaroslav Makovník, Ing. Ján Jamriška, 
Mgr. Mgr. Peter Belica 
Proti: 0   
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 – MUDr. Igor Konvit, p. Miroslav Miert 
 
Hlasovanie za odvolanie Mgr. Orelovej: 
Za: 7 -  Mgr. Lenka Orelová,  PhDr. Miloš Bella,  MUDr. Richard Koyš,  p. Katarína 
Miháliková,   Mgr. Veronika Ďaďová, Martin Rybár, Mgr. Mgr. Peter Belica 
Proti: 0   
Zdržal sa: 2 -  p. Jaroslav Makovník, Ing. Ján Jamriška,  
Neprítomní: 2 – MUDr. Igor Konvit, p. Miroslav Miert 
 
Hlasovanie, aby predsedkyňou komisie správy majetku a finančno-ekonomickej bola Mgr. 
Lenka Orelová: 
Za: 7 -  Mgr. Lenka Orelová,  PhDr. Miloš Bella,  MUDr. Richard Koyš,  p. Katarína 
Miháliková,   Mgr. Veronika Ďaďová, Martin Rybár, Mgr. Mgr. Peter Belica 
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Proti: 0   
Zdržal sa: 3 -  p. Jaroslav Makovník, Ing. Ján Jamriška, p. Miroslav Miert 
Neprítomní: 1 – MUDr. Igor Konvit 
 
Hlasovanie, aby bol MUDr. Koyš členom komisie správy majetku a finančno-ekonomickej 
komisie: 
Za: 8 -  Mgr. Lenka Orelová,  PhDr. Miloš Bella,   p. Katarína Miháliková,   Mgr. Veronika 
Ďaďová, Martin Rybár, Mgr. Mgr. Peter Belica, p. Jaroslav Makovník, Ing. Ján Jamriška 
Proti: 0   
Zdržal sa: 2 -  MUDr. Richard Koyš, p. Miroslav Miert 
Neprítomní: 1 – MUDr. Igor Konvit 
 
Hlasovanie za zmenu v komisii životného prostredia a bytovej – PhDr. Miloš Bella ako 
predseda, Mgr. Lenka Orelová ako člen: 
Za: 10 -  Mgr. Lenka Orelová,  PhDr. Miloš Bella,   p. Katarína Miháliková,   Mgr. Veronika 
Ďaďová, Martin Rybár, Mgr. Mgr. Peter Belica, p. Jaroslav Makovník, Ing. Ján Jamriška, 
MUDr. Richard Koyš, p. Miroslav Miert 
Proti: 0   
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: 1 – MUDr. Igor Konvit 
 
Hlasovanie za doplnenie p. Kataríny Mihálikovej komisie sociálno-zdravotnej, školstva 
a mládeže: 
Za: 9 -  Mgr. Lenka Orelová,  PhDr. Miloš Bella,  Mgr. Veronika Ďaďová, Martin Rybár, Mgr. 
Mgr. Peter Belica, p. Jaroslav Makovník, Ing. Ján Jamriška, MUDr. Richard Koyš, p. 
Miroslav Miert 
Proti: 0   
Zdržal sa: 1 - p. Katarína Miháliková 
Neprítomní: 1 – MUDr. Igor Konvit 
 
Hlasovanie za odvolanie p. Ladislava Cicka v komisii komisie ochrany verejného poriadku a 
rómskej problematiky: 
Za: 9 -  Mgr. Lenka Orelová,  PhDr. Miloš Bella,   p. Katarína Miháliková,   Mgr. Veronika 
Ďaďová, Martin Rybár,  p. Jaroslav Makovník, Ing. Ján Jamriška, MUDr. Richard Koyš,  Mgr. 
Mgr. Peter Belica 
Proti: 0   
Zdržal sa: 1 - p. Miroslav Miert 
Neprítomní: 1 – MUDr. Igor Konvit 
 
Hlasovanie za členstvo p. Ľubomíra Facunu v komisii verejného poriadku a rómskej 
problematiky: 
Za: 8 -  Mgr. Lenka Orelová,  PhDr. Miloš Bella,   p. Katarína Miháliková,   Mgr. Veronika 
Ďaďová, Martin Rybár,  p. Jaroslav Makovník, Ing. Ján Jamriška, MUDr. Richard Koyš, p. 
Miroslav Miert 
Proti: 0   
Zdržal sa: 1 - Mgr. Mgr. Peter Belica, 
Neprítomní: 1 – MUDr. Igor Konvit 
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p. starosta požiadal o prejednanie majetkového priznania komisiou verejného záujmu.  
 
 
Záver 

p. starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie OZ ukončil. 

 
 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice:     .....................................            ....................................... 
                                          PhDr. Miloš Bella                    Jaroslav Makovník 
       overovateľ      overovateľ  
 
 
                                             ......................................                   ........................................... 
                                               Mgr. Vladimír Olbert  JUDr. Jozef Petráš, CSc. 
                                                    prednosta OcÚ                                        starosta obce 
 
 
                                            .................................... 
                                             Viera Jašeková 
                            zapisovateľka 






